Supplement Facts
Informations nutritionnelles
Informaciones nutricionales

Serving size: 1 softgel )

g Serving
Servings per s
container: 150
Dose journal. : 1 softgel D

ose

Nombre de doses -
par boite : 150 J
Dosis diaria: 1 softgel Dosis
Cantidad de dosis o

diaria
por envase: 150
VitaminD3 ............ 1000 IU
RDA/AJR/CDR:....... 500 %

Other ingredient: olive oil.
Autre ingrédient : huile d'olive.
Otro ingrediente: aceite de oliva.

Vitamin D3
1000 1U

DIETARY SUPPLEMENT
150 SOFTGELS

Directions: Adults. Take one softgel a day. Warning: For doses above 2000 |U
a day, a 25-hydroxyvitamin D analysis is recommended. If you suffer from kidney
disease, do not take vitamin D3 without consulting your therapist. Do not exceed
10,0001U a day, all sources combined, without the advice of your therapist.
Precautions: Do not exceed the recommended daily dose. This product is a
nutritional supplement and should not be used to replace a varied, balanced diet
or healthy lifestyle. Keep out of young children’s reach. As with all nutritional
supplements, consult a health professional before taking if you are pregnant,
breastfeeding or suffer from a health problem. Conseils d’utilisation : Adultes.
Prendre un softgel par jour. Attention : Au-dela de 2 000 Ul par jour, il est
préférable de faire une analyse de 25-hydroxy vitamine D. En cas de maladie
rénale, ne pas prendre de vitamine D3 sans l'avis de votre thérapeute. Ne pas
dépasser 10000Ul par jour, toutes sources combinées, sans une
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recommandation de votre thérapeute. Précautions : Ne pas dépasser la dose
quotidienne recommandée. Ce produit est un complément alimentaire qui ne doit pas
se substituer a une alimentation variée et équilibrée, ni a un mode de vie sain. Ne pas
laisser a la portée des jeunes enfants. Comme avec tout complément alimentaire, consultez un
professionnel de santé avant de le consommer si vous étes enceinte, allaitez ou si vous avez un

probleme de santé. Batch/lot no, expiry date: See below.
Manufactured in the EU and distributed by: SN Worldwide
Unipessoal, Lda, Avenida Do Infante 66, Edificio Quinta
Avenida 1°C, Funchal 9000-015, Portugal.



